
Paardensportvereniging de Leijeruiters Helvoirt 
Notulen jaarvergadering 12 maart 2018 
 
Aanwezig: 6 bestuursleden en 19 leden 
Bericht van verhindering: Corry Pullens, Imke Bootsma, Annemarie van der Pas, Dana 
Maas, Femke Clabbers, Puck van Haaren, Ingrid Mathijsseen, Inge Davids, Femke van 
Benthum, Gaby van der Bruggen, David Hol Fleur de Bruijn, Dana en Tessa Rijpma, 
Sterre van der Loo, Ingrid Teurlinx, Catharina Teurlinx, Karin Zuylen, Maria Papavoine – 
Gubbles, Eline van der Meer, Janneke Coppens, Renkse Kroeze, Sanne van de Ven, Kelly 
van Gorp, Sam van Broekhoven, Jan Kemps en Judith van Rijswijk. 

1. Opening 
De voorzitter heet iedereen welkom en opent de vergadering.  
 
2. Notulen vergadering 18 sept 2017  
Notulen is goedgekeurd.  
 
3. Financiën 
 a. vaststellen van contributie en andere bijdragen 
 b. vaststellen van de begroting voor het volgend boekjaar 
De penningmeester loopt de financiële jaarcijfers door. Afgelopen jaar zijn er meer kosten gemaakt in de post “diverse 
materialen”. Dit komt bijvoorbeeld door het nieuwe hekwerk voor het buitenterrein en drie nieuwe spiegels voor de 
binnenbak. Het onderhoud van de stichting Hoogakker valt tevens hoger uit vanwege het snoeien van de bomen op het 
terrein. Max geeft antwoord op een aantal vragen om de balans verder te verklaren. Max Zuylen neemt de taak over 
van Jurgen voor het controleren van de kas.  

4. Zomerprogramma wedstrijden 
Deze zomer worden er weer wedstrijden georganiseerd op de Leijeruiters. Een dressuur- en springwedstrijd. Echter 
kan de springwedstrijd alleen doorgaan als leden zich aanmelden voor de springcommissie.  
 
Winterprestaties; 
Selecties: 
Dressuur Ponys 
- Dana Maas – Golden Dream DK - Klasse B cat C – 11e  
 
Dressuur Paarden 
- Danique Mathijssen – Farona-Fiera- Klasse M1 – 19de  
- Imke Bootsma – Drafino – Klasse Z1 – 6e  
- Demy Kurstjens – Kingsley Zandro DK – ZZL – 9de  
 
Springen Ponys 
- Femke Clabbers - Beauty Van De Grens – Klasse B cat C - 4de   
 
Paarden Springen  
- Jan Mathijssen – Falco – Klasse B - 32e  
- Rene van de Loo – For Pleasure – Klasse L – 17de  
- Britt Maasen – Flash – Klasse L – 7de  
- Jan Mathijssen – Geronomi – Klasse L – 24e  
- Nicole Gelissen – Eldorado – Klasse L – 26e  
- Nikki de Vries – Gracia – Klasse L – 29e – (overstap gemaakt in het seizoen naar de klasse M en hierin 2e) 
- Renske Kroeze – I’m Gold – Klasse L – 33e  
- Rene van de Loo – Big Spender – Klasse L – 36e  
- Nadia van de Meer – Winsor – Klasse M – 12e  
- Gaby van de Bruggen – Foxtrot – Klasse M – 15e  
- Thieu Timmermans – Havana de tamerville - Klasse M – 31e  
- Frie Klerks – Gino – Klasse M – 5e  
- Britt Maasen – Devil Da Silva – 8e  
- Nikki de Vries – America Dream – Klasse Z – 1e / Selectiekampioen  
 
Regio Kampioenschappen  
Springen Ponys  
- Femke Clabbers - Beauty Van De Grens – niet gestart (NG) – Klasse B cat C 
 



Springen Paarden  
- Britt Maasen – Flash – klasse L – 47e   
Britt Maasen - DEVIL DA SILVA – klasse M – 7de  
Nikki de Vries – Gracia – klasse M - 2de - Afgevaardigd naar KNHS Kampioenschap 
Frie Klerks – Gino – klasse M - Brabants Kampioen - Afgevaardigd naar KNHS Kampioenschap 
Nikki de Vries - American Dream – klasse Z -  4de - Afgevaardigd naar KNHS Kampioenschap 
 
Indoor Brabant: 
Estafette springen Brabantse stallen: 
Nikki de Vries – Team Piet Raijmakers – American Dream - 4de  
 
Nationaal Springen Klasse M  
Nikki de Vries – Gracia – 18de  
Frie Klerks – Gino – 17de  
 
Nederland kampioenschap eventing – Boekelo  
Renske Kroeze – Henri Z – 5de  
 
Wereldkampioenschap Jonge Springpaarden 6 jarige – Lankanen  
Renske Kroeze – Berdien – 13de  

Namens het bestuur iedereen gefeliciteerd met de behaalde prestaties!  

 
5.  Lessen tijdens het zomerseizoen:  
Dinsdagavond blijven de springlessen van Sam voor de ponys en paarden.  
Donderdagavond blijven de ponyclublessen van Sjan en Isabel. Tijden worden later bekend gemaakt, dit hangt af van 
het aantal inschrijven.  
Voor de vrijdagavond zijn er momenteel weinig deelnemers voor de paarden dressuurles. Er word gevraagd door het 
bestuur hoe er misschien een andere vorm aan deze lessen gegeven kunnen worden. Het zou namelijk jammer zijn als 
er geen les meer word gegeven voor de paarden dressuur.  
Er komen verschillende onderwerpen ter sprake. Zo geeft Inge aan dat momenteel de tijden niet flexibel zijn omdat de 
groepen/groep klein is. René oppert het idee om een enquête uit te zetten. Tevens word het idee voorgesteld om 
misschien op een andere dag de paarden dressuur lessen te organiseren.  
Het overleg wordt afgesloten met het idee van Jan om een commissie te vormen die gaat bekijken hoe dit het beste 
vorm kan gaan krijgen. In de commissie sluiten aan Isabel en Miriam.  
Aanmelden voor de spring en dressuur lessen kan via miriamstoop@hotmail.com. Een mail met meer informatie volgt 
later.  
 
6. Mededelingen 
 a. KNHS/Regio Noord-Brabant/Kring ’s Hertogen Bosch  
In april word er een ride en run georganiseerd in Breda. Meer informatie wordt toegestuurd naar de leden.  
 b. Stichting de Hoogakker 
Geen opmerkingen 
 c. Website  
Heb je iets te melden geef het door: leijeruitersfacbook@hotmail.com ! 
 d. Activiteiten voorjaar/zomer 2017-2018 
Mirian is bezig met het organiseren van een avondje gezelligheid bij de Distelhoeve. Na de vergadering zijn er twee 
vellen met papier op tafel gelegd met verschillende activiteiten waar de leden kunnen aangeven wat ze leuk zouden 
vinden.  
 e. Rijweekend september 2018 
Mirian vertelt iets over het rijweekend dat georganiseerd gaat worden van 28 tot 30 september in Sommeren. Opgeven 
voor dit weekend kan via info@deleijeruiters.nl   

7.  Bestuursverkiezing; 
Mirian is verkozen als nieuw bestuurslid. Jacqueline word bedankt voor al haar jaren inzet bij het bestuur.  
  
8. Rondvraag 
Sjan vraagt naar de status van de buitenbak;  Frie beantwoord dat eerst de binnenbak geoptimaliseerd gaat worden. 
Daarna zal de buitenbaan verbetert worden. Dit omdat er geen eenduidig antwoord is gekomen uit de enquête die 
eerder is gehouden onder de leden.  
Sjan vraag daarnaast of het mogelijk is een groter gedeelte afzetten voor de ponylessen op het buitenterrein.  
Erica voegt hieraan toe dat de afscheiding van de stenen en het zand op het buitenterrein een aandachtspunt is in 
verband met de veiligheid.  



Maud; Misschien de mail voor de springwedstrijd duidelijker mailen met de gevolgen wanneer er geen 
springcommissie gevonden kan worden.  
René; Idee om de aangespannen te laten rijden op vrijdagavond? Echter wordt er gedacht dat hier weinig animo voor 
zal zijn.  
Angelique; Zijn de sjabrakken ondertussen gevonden voor de ponyruiters? Helaas zijn deze nog niet gevonden.  
 
9. Sluiting 
Frie bedankt de lesgevers Sam, Erica, Sjan en Isabel voor het afgelopen jaar.  
Ries en Theo worden ook bedankt voor het onderhoud van de accommodatie.  Frie nodigt iedereen uit om onder het 
genot van een drankje nog even gezellig na te praten. 
 

 
 
 

 


